
Zápis z 2. jednání Školské rady při Základní škole Josefa Bublíka v Bánově  

dne 25.11.2019 

 

Přítomni: Brnková Lucia, Vystrčilová Pavla, Herberková Jana, Švehlíková Lenka, Ondra 

Vlastimil, Nováková Kateřina, Vystrčil Ivo 

Omluveni: Moravcová Hana, Fremlová Marie, 

 

Host: Suchý Jiří, ředitel školy 

 

Program: 

- Seznámení školské rady s Výroční zprávou o činnosti ZŠ Josefa Bublíka v Bánově  

ve školním roce 2018/2019 – ředitel školy: mimo základní údaje info o akcích žáků 

mimo vyučování, kroužky, výsledky soutěží a reprezentace školy, školení mentorů, 

diskusní klub – žákovský parlament, ukončení nové elektroinstalace, potíže se 

serverem /bakaláři, moodle, edubase/, klimatizace – sál, učebna a kabinet přírodopisu, 

rozpočet 

 

 

- Schválení výroční zprávy 

 

Diskuse: průběžně k jednotlivým bodům ve výroční zprávě 

 

V Bánově 30.11.2019 

Zapsala: Mgr. Lenka Švehlíková 

 

 


